
Protokoll från styrelsemöte för Ärla-Stenkvista PRO   
 12 februari 2020  Plats. Hemma hos 

Annika Sturesson.   

Närvarande: Bengt Andersson, Mona Andersson, Annika Sturesson, Nils Fält, Jan-Olof 
Karlsson, Hannele Alström, Sven Svensson och Mia Moll.  

Från Valberedningen: Börje Sturesson och Rolf Pettersson.  

Från distriktet: Alf Svensson, Majvor Lundberg och Aina Svensson. ( Bara §4)  

§1. Mötets öppnande:  
Bengt öppnar mötet och hälsar alla välkomna och ett speciellt välkommen till distriktets 
representanter.   

§2.: Dagordningen:   
Dagordningen godkändes med tillägget att distriktet informerar under §4.  

§3. Val av justerare:  
Till att justera protokollet valdes Sven.  

§4 Distriktet informerar:   
Under en gemensammadiskussion kring frågor om vår verksamhet och hur distriktet ser på 
samarbetet kan sammanfattas enligt följande: Post som skickas skall framtiden ske vi e-post .I 
vår förening har ca 130 e-postadresser till övriga skickar vi med vanlig post. Vi har möjlighet 
att söka medel för portokostnader. Hjördis och även vår hemsida skall ”byggas om” men ännu 
inget svar på när.  PRO utbildningar skall i möjligaste mån förläggas lokalt via distriktet i 
Flen. Cirkelledarutbildningar och vissa datautbildningar kan vara aktuellt för vår del, kan 
även ske via ABF. Vi belyste problemet att riks skickar pengar utan att ange till vad.  
Merarbete för kassören. Lotteripengar är på G.  
Distriktets representanter avslutade här och Bengt tackade för besöket och en givande 
diskussion.  

§5. Valberedningen:  
 Valberedningen presenterade sina förslag och kommer att föreslå Börje till ny ordförande 
samt att Annika blir reseansvarig och medlemsansvarig. Hannele föreslås som 
studieorganisatör och ombud till ABF med Sven som ersättare. Bengt och Mona kvar i 
styrelsen. Till revisorer föreslås Bernt Andersson och Nisse Larsson med Kenneth Thörne 
som ersättare. Kvar att besätta är Lotteriansvariga och Valberedningen.  

§6. Nya medlemmar:  
Vi har fått tre stycken nya medlemmar, Annica Karlsson, Kerstin Holmström och Gunilla 

Rengdell. §7. Skrivelser:   

Kontaktombudsträff den 10 mars i Flen. Anmälan senast 27 februari. Distriktets årsmöte är 22 
april i Föreningsborgen Bettna. Senast anmälan 25 mars.  

§8. Rapporter:   
Mona och Bengt var på begravning av Kerstin i Stenkvista. Hannele har varit på KPR Från 
kommunen informerade Henrik Sjölund om kommunens mål om 600 lägenheter per år under 
5 år. Man skall bl a bygga äldreanpassade bostäder runt om i ytterområdena exempelvis i 
Kjula med 12 lägenheter. Men för Ärla finns inget planerat. Hannele tog upp frågan och fick 



information om hur kommunen ser på behovet. Vi skall samarbeta med Byarådet i denna 
fråga. Nisse och Sven har varit i Flen på utbildning av att skicka e-post via vår hemsida.  
Annika har fått information om möjligheten att söka bidrag från en stiftelse, för typ BBR. 
Ansökan behövs. Kontaktperson är Jan Guldbrandsson som är ordförande för stiftelsen.  

§9. Ekonomisk rapport:    
Resultat och balansrapport för verksamhetsåret godkändes Mycket till fonder under starten av 
året. Avgift till bank. Förra månadsmötet köptes vinster för 818 kr, 5 lotterier gav 1692 kr i 
vinst.  

  
§10. Reserapport:   
Mona informerade att två teaterresor har genomförts: Så som i himmelen och En värsting till 
syster med bra antal deltagare. Kommande är en Reseträff på M/S Cinderella den 2-4 mars ca 
40 anmälda.   

 
§11. Studierapport:   
Våra cirklar pågår.  

§12. Nya frågor med bl a årsmötet:    
Styrelsen godkände Verksamhetsrapporten och den ekonomisa redovisningen. Dagordningen 
för årsmötet justerades från tidigare år. Allt enligt stadgarna. I dagsläget över 80 anmälda. 
Tolkcentralen kommer till årsmötet för att underlätta för dem som har dålig hörsel. Styrelsen 
enades om att vi gör förtäringen som vanligt vid våra träffar, men med lite extra pålägg på 
smörgåsarna och att Annika bakar tårtor. En grupp tillsattes som gör inköp och ordnar med 
det som tillhör samt gör i ordning salen.  
Hannele berättade om ett föredrag av en ”regnbågsmormor” att det kunde vara ett inslag på 
något kommande onsdagsmöte vilket styrelsen godkände.  

§13. Kommande möten:  Årsmötet 
26/2.   

§14. Nästa styrelsemöte:  
  Nästa styrelsemöte blir 18 mars kl 10.00 hos Mona och Bengt.  

§15. Avslutning:   
Bengt avslutar mött och tackar Annika och Börje för värdskapet.   

  

Vid Pennan  

  

Sekreterare Mia Moll,   

  

  

 
 

Ordförande Bengt Andersson,                                      Justeras Sven Svensson,   


